



Wobenzym[®] plus

Keep On Moving™. More Potent, more convenient.

On Bouge. Plus puissant, plus pratique.

Keep On Moving™ with Wobenzym. If you are looking to get back to training faster or to maintain healthy joints, flexibility and mobility – Wobenzym plus is the right supplement for you!

On Bouge avec Wobenzym. Si vous cherchez à récupérer ou à retourner à l'entraînement plus rapidement ou bien à maintenir des articulations saines, souples, et mobiles – Wobenzym plus est le supplément qu'il vous faut!

This clinically researched formula is the most potent Wobenzym yet with its increased activity* and its more convenient 4-tablets-a-day dose.

Cette formule clinique est la formule Wobenzym la plus puissante à ce jour avec son activité plus concentrée et avec son dosage plus pratique de 4 comprimés par jour.*

Distributed by / Distribué par :
Mucos Canada
Richmond Hill, ON L4C 0L8
Wobenzym.ca

Licence Holder /
Dé détenteur de la licence :
Mucos Pharma GmbH & Co. KG,
Miraustraße 17, D-13509 Berlin

*Compared to Wobenzym Classic /
Comparé au Wobenzym Classic



201910-WOBCTN-240CA

Wobenzym[®] plus

Clinically Proven. 50 years of research.

Prouvé Cliniquement. 50 ans de recherche à l'appui.

Only original Wobenzym branded products are manufactured with Mucos Pharma's over 50 years of German pharmaceutical manufacturing expertise.

Seuls les produits de la marque Wobenzym sont fabriqués en Allemagne avec l'expertise pharmaceutique de plus de 50 ans de Mucos Pharma.

The original Brand, made in Germany

Mucos Pharma has been making Wobenzym in its plant in Germany since the 1960s. As a pharmaceutical company Mucos has been dedicated to clinical research from day one and over the past 50+ years has conducted over 200 clinical trials on Wobenzym branded products. No other supplement brand has such an illustrious scientific heritage.

La marque d'origine, fabriquée en Allemagne

Wobenzym a été créée par Mucos Pharma et est fabriquée dans leur usine en Allemagne depuis les années 1960. En tant que laboratoire pharmaceutique, Mucos Pharma a multiplié les recherches cliniques depuis plus de 50 ans et a réalisé plus de 200 essais cliniques sur les produits de marque Wobenzym. Aucune autre marque de suppléments ne peut compter sur un tel héritage scientifique.

Wobenzym[®] plus

Clinically Proven. 50 years of research.

Prouvé Cliniquement. 50 ans de recherche à l'appui.

NPN 80041539

Wobenzym[®] plus

A factor in ankle joint injury recuperation. Relieves pain associated with osteoarthritis of the knee and hip.

Aide à récupérer d'une blessure à la cheville. Soulage la douleur associée à l'arthrose du genou et de la hanche.



240 enteric-coated tablets
240 comprimés à
enrobage entérique

Medicinal Ingredients (per tablet) Ingrédients médicinaux (par comprimé)

Amount Per Serving / Quantité par dosage	
Bromelain (from pineapple (Ananas comosus var comosus) stem)	135 mg (675 FIP* / 5 062 500 FCC PU)
Bromelain (de tige d'ananas (Ananas comosus var. comosus))	

Trypsin (from porcine (Sus scrofa) or bovine (Bos taurus) pancreas)	72 mg (2160 FIP* / 172 800 USP trypsin units)
Trypsine (de pancréas porcine (Sus scrofa) ou bovine (Bos taurus))	

Rutoside trihydrate (from Styphnolobium japonicum flower bud)	150 mg
Trihydrate de rutoside (de bourgeons de Styphnolobium japonicum)	

Recommended dose: Adults: Take 2 tablets twice daily at least 45 minutes before meals with cold water or as recommended by your health care professional. Consult a healthcare practitioner for prolonged use (beyond 1 year).
Dosage recommandé : Adultes : Prendre 2 comprimés, deux fois par jour au moins 45 minutes avant les repas avec de l'eau froide ou tel que recommandé par un professionnel de la santé. Consultez un professionnel de la santé pour un usage prolongé (au-delà d'un an).

Cautions and Warnings: If you have gastrointestinal lesions / ulcers, bleeding disorders, or taking anticoagulant / blood thinner, anti-inflammatory or antibiotic medications, or are about to have surgery, consult a healthcare practitioner prior to use.

Contraindications: Do not use if you are pregnant or breastfeeding or are sensitive to pork protein. **Known adverse reactions:** Nausea, vomiting and diarrhea have been known to occur, in which case discontinue use (and consult a healthcare practitioner).

Hypersensitivity / allergy: has been known to occur, in which case discontinue use.

Non-medicinal ingredients: Cellulose, dibasic calcium phosphate dihydrate, hydroxypropylcellulose, sodium alginate, medium chain triglycerides, oleic acid, stearic acid, magnesium stearate, silica.

Warnings and Precautions: Si vous souffrez de lésions gastro-intestinales / d'ulcères, de problèmes de coagulation, si vous prenez des médicaments anticoagulants, anti-inflammatoires ou antibiotiques, ou si vous êtes sur le point de subir une chirurgie, consultez un professionnel de la santé avant l'usage.

Contraindications : Ne pas utiliser si vous êtes enceinte, si vous allaitez ou êtes allergique aux protéines porcines. **Effets indésirables connus :** Nausées et vomissements et diarrhées ont été rapportés, dans ces cas cessez l'usage (et consultez un professionnel de la santé). Sensibilités et allergies ont été rapportées, dans ce cas cessez l'usage.

Ingrédients non médicinaux : Cellulose, calcium dihydrate phosphate dibasique, hypromellose, alginate de sodium, triglycérides de chaîne moyenne, acide oléique, acide stéarique, stéarate de magnésium, silice.

**Gluten Free – Dairy Free
Sans gluten – Sans produit laitier**

Store in a cool dry place. Do not use if safety seal is broken or missing. Keep out of reach of children.
Entreposer dans un endroit frais et sec. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant. Gardez hors de portée des enfants.

Check or inserting barcodes and other numbers.
Put the customer's edition before printing a color-press proof for checking and approval.

PETER SCHMIDT GROUP

Client: Mucos - Wobenzym
Project: Wobenzym Plus USA
Project-No: 53631.45.H5425
Date of creation: 28.10.2013
Date of update:
Filename: WOB_CAN_FS_Plus_300CC_IsoCV2.ai
Operator: TR

Size: 69,85 x 123,8 x 67,8 mm
Brand: CAN-Wobenzym Plus 240er/300CC
Reference: J31652A.eps
Printing process: XXX
Barcode: 3 1053903964 9
Software: Adobe Illustrator CS 5

Cyan
Magenta
Yellow
Black
Pantone 186 C
hot foil/Heißfolie (Silber glänzend)
embossed/hoch geprägt
cutter guide/Only for positioning

Fonts: Polo 22 (legend)
Helvetica Neue
Helvetica 35
Helvetica 87

ATTENTION: Information concerning screen definition and overfilling is not given in this file. Adaption to the requirements of lithographic production necessary. Please use the original cutting. The measurements are only for orientation, please check the codes also.



Please recheck the QR-Codes!

BEST BEFORE DATE
(6,5 MM)

Put the customer's edition before printing a color-press proof for checking and approval.


201910-240CN
NPN 80041539

Recommended dose: Adults: Take 2 tablets twice daily at least 45 minutes before meals with cold water or as recommended by your health care professional. Consult a healthcare practitioner for prolonged use (beyond 1 year).
Dosage recommandé : Adultes : Prendre 2 comprimés, deux fois par jour au moins 45 minutes avant les repas avec de l'eau froide ou tel que recommandé par un professionnel de la santé. Consultez un professionnel de la santé pour un usage prolongé (au-delà d'un an).

Store in a cool dry place. Do not use if safety seal is broken or missing. Keep out of reach of children.
Entreposer dans un endroit frais et sec. Ne pas utiliser si le sceau de sécurité est brisé ou manquant. Gardez hors de portée des enfants.

Distributed by / Distribué par :
Mucos Canada
Richmond Hill, ON L4C 0L8
Wobenzym.ca

Licence Holder /
Détenant de la licence :
Mucos Pharma GmbH & Co. KG,
Mirastraße 17, D-13509 Berlin




Wobenzym[®]

plus

A factor in ankle joint injury recuperation.
Relieves pain associated with osteo-arthrititis of the knee and hip.

Aide à récupérer d'une blessure à la cheville. Soulage la douleur associée à l'arthrose du genou et de la hanche.



240 enteric-coated tablets
240 comprimés à enrobage entérique

Medicinal Ingredients (per tablet)
Ingrédients médicinaux (par comprimé)

Amount Per Serving / Quantité par dosage	
Bromelain (from pineapple (Ananas comosus var comosus) stem)	135 mg (675 FIP*/ 5 062 500 FCC PU)
<i>Bromélaïne (de tige d'ananas (Ananas comosus var. comosus))</i>	
Trypsin (from porcine (Sus scrofa) or bovine (Bos taurus) pancreas)	72 mg (2160 FIP*/ 172 800 USP trypsin units)
<i>Trypsine (de pancréas porcine (Sus scrofa) ou bovine (Bos taurus))</i>	
Rutoside trihydrate (from Styphnolobium japonicum flower bud)	150 mg
<i>Trihydrate de rutoside (de bourgeons de Styphnolobium japonicum)</i>	

Cautions and Warnings: If you have gastrointestinal lesions / ulcers, bleeding disorders, or taking anticoagulant / blood thinner, anti-inflammatory or antibiotic medications, or are about to have surgery, consult a healthcare practitioner prior to use. **Contraindications:** Do not use if you are pregnant or breastfeeding or are sensitive to pork protein. **Known adverse reactions:** Nausea, vomiting and diarrhea have been known to occur, in which case discontinue use (and consult a healthcare practitioner). Hypersensitivity / allergy has been known to occur, in which case discontinue use. **Avertissements et mises en garde :** Si vous souffrez de lésions gastrointestinales / d'ulcères, de problèmes de coagulation, si vous prenez des médicaments anticoagulants, anti-inflammatoires ou antibiotiques, ou si vous êtes sur le point de subir une chirurgie, consultez un professionnel de la santé avant l'usage. **Contraindications :** Ne pas utiliser si vous êtes enceinte, si vous allaitez ou êtes allergique aux protéines porcines. **Effets indésirables connus :** Nausées, vomissements et diarrhées ont été rapportés, dans ces cas cessez l'usage (et consultez un professionnel de la santé). Sensibilités et allergies ont été rapportées, dans ce cas cessez l'usage.

PETER SCHMIDT GROUP



Client: Mucos - Wobenzym
Project: Wobenzym Plus CAN
Project-No: 53631.12.H5425
Date of creation: 29.10.2013
Date of update: -
Filename: WOB_CAN_ET_Plus_480er_IsoCV2.ai
Operator: BR

Size: 235 x 101,5 mm
Brand: CANADA-Wobenzym Plus Etikett 480er
Reference: 300cc PET.ai
Printing process:
PZA-No.:
Software: Adobe Illustrator CS 5

- Cyan
- Magenta
- Yellow
- Black
- Pantone 186 C
- hot foil/Heißfolie (Silber glänzend)
- varnish/Schutzlack
- cutter guide/Only for positioning

Fonts: Polo 22 (legend)
Helvetica Neue

ATTENTION:
Information concerning screen definition and overfilling is not given in this file. Adaption to the requirements of lithographic production necessary. Please use the original cutting. The measurements are only for orientation, please check the codes also.